
Боєць Легіонер воював на Донеччині з самого початку російсько-

української війни. Сьогодні відстоює місто Бахмут у лавах 3 ОШБр. 

Інтерв’ю з ним — у рубриці #5питань 

 

Що мотивувало долучитися до Третьої штурмової бригади?  

- Мотивувало те саме, що й у травні, 2014-го року — виховання Батька, 

який прищепив любов до рідної землі й свого народу.  

Як ти потрапив до 3 ОШБр?  

- Потрапив до лав бригади, бувши бійцем полку ССО АЗОВ Київ. У складі 

свого підрозділу виконував бойові завдання під Бахмутом.  

Ким був у цивільному житті?  

- У цивільному житті, здобувши юридичну освіту, був бізнесменом та мав 

свою справу, яка була досить успішною. Зокрема, як фахівець, був 

залучений в інших бізнес-проектах приватної сфери. Хобі: спорт, музика, 

живопис і література. Шанувальник кінематографа. Найголовніше — це 

час, проведений у колі друзів та рідних.  

Твій девіз по життю?  

- Є багато слушних, сильних і мудрих слів, які можна було б прописати 

девізами на своїх «стягах життя». Але все, чого я прагну, і чим дихаю — 

відображається єдиним символом, ім'я якому «Ідея Nації» .  

Які плани після перемоги?  

- Відбудова нашої країни. Також хотілося б більше часу проводити з 

рідними, близькими, друзями. Просто жити у вільній і квітучій Україні! 
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